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Громадське обговорення вiдбувалось у дистанцiйному режимi iз застосуванням
мобiльного додатку ZOOM.

Присутнi: список присутнiх додасться

Порядок денний:

1. Вiдкриття та вступне слово

Щоповiдав: СТРIЛЕЦЬ Руслан
Олександрович - заступник
MiHicTpa захисту довкiлля та
природних pecypciB Украiни з
питань цифрового розвитку,
цифрових трансформацiй i
цифровiзацii

2. Огляд законопроекту про хiмiчну безпеку

Щоповiдав: Олена КОЛТИК -
директор Щепартаменту з питань
поводження з вiдходами та
екологiчноi безпеки

3. Презентацiя законопроекту та
огляд переваг вiд його прийняття

Щоповiдав: Роман ФIЛОШНКО -
заступник директора департаменту
- начzшьник вiддiлу екологiчноi
безпеки ,Щепартаменту з питань
поводження з вiдходами та
екологiчноi безпеки Мiндовкiлля



4. Запитання та вiдповiдi. Обговорення
Щоповiдали: учасники громадського
обговорення, експерти

5. Пiдведення пiдсумкiв
.Щоповiдав: Олена КОЛТИК -
директор Щепартаменту з питань
поводження з вiдходами та
екологiчноi безпеки

В ходi обговорення Голова Агенцii з хiмiчноТ безпеки Щенис Павловський
озвучив ряд зауважень, серед яких про то, що положення законопроекту
дублюють норми ряду мiжнародних конвенцiй. Олена Колтик та Роман
Фiлоненко вiдповiли на озвученi зауваження, з€}значивши серед iншого, що KpiM
законопроектiв щодо приеднання до мiжнародних конвенцiй також необхiднi
норми що мають реалiзовувати ik положення, якi i мiстить законопроект <Про
хiмiчну безпеку>.

Представник Асоцiацii <Укрцемент), Павло Бондарев, озвучив питання
щодо показникiв на ocHoBi яких будуть встановлюватись обмеження викиди
pTyTi та щодо перехiдного перiоду буде встановлений для скорочення викидiв
pTyTi пiдприемствами вiдповiдно до ст.83 законопроекту. Роман Фiлоненко
вiдповiв на дане питання, зазначивши, що даним законопроектом TaKi обмеження
передбаченi не будуть, водночас вони булуть встановленi пiдзаконними
нормативно-правовими актами цiсля приеднання Украiни до MiHaMaTcbKoi
КонвенцiТ про ртуть.

Представник АсоцiацiТ <Укртютюн)> Свiтлана Свдошенко озвучила
пропозицiю виключення тютюнових iнгредiснтiв з-пiд дii даного закону,
аргументувавши це тим, що тютюнова галузь на сьогоднi в YKpaiHi достатньо
регульована. Олена Колтик надаJIа вiдповiдь, зазначивши, що дана сфера не
може бути з€LгIишеною безконтрольною, а також те, що законопроект покликаний
унiфiкувати свропейський досвiд поводження з хiмiчними речовинами, в тому
числi в тютюновiй галузi. Антон Мукомела, провiдний експерт проекту
<Вдоскон€Lпення нацiональноТ системи нормативного реryлювання у сферi
хiмiчноI безпеки та захисту), виступив iз пiдтримкою законопроекту та зазначив,
що европейськi норми регулювання тютюновоi галузi не перевищують норми
пропонованi законопроектом <Про хiмiчну безпеку>.

За результатами обговорення вирiшили:

Надiя Савенко

Продовжити обговорення законопроекту з представниками профiльних
галузей та експертами у форматi окремих зустрiчей та листування.

Секретар


